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Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Vice Ordförande Sofia Reiner
Kassör David Winroth

Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Carl Strandby
Ordförande Foc Gustav Hallberg till §5.3

Ordförande FARM Richard Svensson

§1 Mötets öppnande Sofia Reiner öppnar mötet kl. 12:05!

§2 Val av justerare Albert Vesterlund väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret David har fixat Swishnummer åt FnollK och löst lite bankkrångel.
Joseph berättar att accesserna strular något enormt över hela skolan. Han har
återställt de Focusaccesser som har försvunnit, men nu verkar även det ha slutat
funka. Kåren är medvetna om problemet och har kallat in en drifttekniker. För
tillfället verkar det inte finnas så mycket mer att göra än att vänta och hoppas
att det löser sig.
Sjemelie har pratat med andra SAMO:s. Hon tror att hon har fått Nollan att
fatta vem hon är.
Albert har samlat in alla Nollans namn, CID och program. Han har frågat
kåren om han kan få infon från dem istället.
Sofia har fått hoppa in som ordförande eftersom Bemelie har varit upptagen
med tentaplugg.

§4.2 FnollK FnollK mår bra. Det har varit lite upp och ner de senaste dagarna, men för-
vånansvärt mycket upp. Carl tycker att det har varit jobbigt att de inte har
kunnat dela ut masker och inte heller kunnat ge Nollan riktlinjer om det. De
har några tankar kring hur de kan minska smittorisken ytterligare nu när de
får input från Nollan om hur de upplever mottagningen.

§4.3 DP DPmår bra. De hade det väldigt kul första dagen. Nu är de taggade på provhäfv
och Welcome to the djungle.

§4.4 F6 F6 hade det förvånansvärt kul första dagen. De trodde det skulle vara jobbigare.
De har planerat Välkommen till mörkret.

§4.5 FARM Richard har haft ett bra möte med GraduateLand som anordnar digitala mäs-
sor. Han fick ett väldigt bra intryck av deras en och en halvtimmes provvisning
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och tycker det verkar lika bra som en fysisk mässa. FARM har mailat de företag
de har kontrakt med för att se att de får godkänt från tillräckligt många för
att kunna finansiera en digital mässa.

§4.6 Foc Foc har haft sitt första fysiska möte. De är taggade inför terminen.

§5 Maskdiskussion

§5.1 Bakgrund Sofia redogör för situationen:
Förra torsdagen beslutade vi att köpa in flergångsmasker och dela ut dem till
Nollan, phaddrar och arrare inför mottagningen. Dessutom beslutades det att
vi skulle ge en stark rekommendation till alla arrare att ha krav på masker på
inomhusarr. Efter beslutet blev Bemelie kontaktad av Anna, en av Chalmers
vicerektorer, som ville ha möte med oss. Mötet hölls på söndagen och där
berättade Anna att högskolan inte rekommenderade masker, och hon påpekade
att det vore bra om vi och de hade förenliga riktlinjer; studenterna borde inte
behöva välja mellan om de ska följa högskolans eller sektionens riktlinjer.
Efter mötet med Anna höll kärnstyret ett möte där det bestämdes att det vore
bäst att avvakta med frågan, och Bemelie tog ett ordförandebeslut om att riva
upp beslutet om att rekommendera maskkrav. På måndagen hölls ett informellt
möte med hela styret där det bestämdes att styret inte skulle rekommendera
maskkrav utan uppmuntra mottagningsdeltagarna att använda masker som
sektionen skulle tillhandahålla. Även detta beslutades med ett ordförandebe-
slut.
Bemelie återkopplade till Anna, och fick samma kväll svar där hon bifogade
högskolans nya riktlinjer kring skyddsutrustning. Riktlinjerna hade skickats ut
till diverse anställda på högskolan under dagens gång och rekommenderade att
man inte skulle använda masker. Detta gjorde återigen att styrets rekommen-
dationer motsade högskolans, men då klockan var mycket kvällen innan mot-
tagningens första dag fanns det inte tid att helt omvärdera styrets ståndpunkt.
Frågan diskuterades snabbt i styrets Slack, varefter Sofia tog ett ordförande-
beslut i samråd med Carl om att avvakta med styrets flergångsmasker, men
att erbjuda engångsmasker till Nollan. Carl flikar in med att han uppfattade
samtalet med Sofia som att beslutet inte berörde exakt hur engångsmaskerna
skulle tillhandahållas. FnollK valde att erbjuda Nollan maskerna men att vara
tydliga med att de inte var något tvång.
Kommunikationen mellan styret och högskolan blev lite hastig och stundvis
halvdan under hela förloppet. På grund av det hölls ett möte med sektionens
inspektor på tisdagen där relationen till högskolan diskuterades och hur vi ska
gå tillväga för att hålla bättre kommunikation och en bättre relation generellt
framöver.

§5.2 Prövning av
ordförandebeslut

Bakgrund
Det har tagits tre ordförandebeslut sen senaste styretmötet:

1. Att riva upp beslutet från föregående styretmöte (2020-08-13) om att
starkt rekommendera kommittéer och föreningar att ha krav på maskbä-
rande på inomhusarr. (Fattat 2020-08-16)

2. Att uppmuntra arrangörer, phaddrar och Nollan att vid arrangemang
arrangerade av Fysikteknologsektionen bära mask efter bästa förmåga, i
synnerhet inomhus. (Fattat 2020-08-17)

3. Att inte dela ut flergångsmaskerna, men tillhandahålla engångsmasker
vid ingången till mörka tunneln. (Fattat 2020-08-18)

Det diskuteras hur vi ska hantera prövningen av besluten då de motsäger
varandra. Gustav tycker att vi kan godkänna alla och sedan ta ett nytt be-
slut, då det nya beslutet står över alla tidigare beslut.
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Sofia yrkar på att godkänna de tre ordförandebesluten i klump.

Beslut: Att godkänna de tre ordförandebesluten som har tagits sedan förra
styretmötet.

§5.3 Diskussion om ny
ståndpunkt

Sofia yrkar på att skicka tillbaka maskerna och inte rekommendera masker
under mottagningen. Hon säger att Bemelie delar hennes åsikt.
Richard tycker inte att högskolan har gett tillräckliga argument när de har
avrått från maskanvändning. Vidare påpekar han att masker rekommenderas
av väldigt många organ världen över, såsom CDC och WHO, men även svenska
KI. Han uttrycker också en oro för att mottagningsdeltagarna inte kommer
hålla distans tillräckligt bra, och framhäver masker som ett komplement till
distans och handhygien för att hålla smittonivåerna nere.
Sofia är mer inställd på att följa FHM:s riktlinjer, men hon påpekar vikten
av att inte ge rekommendationer som motsäger högskolans och därmed riskera
att skada vår relation; det vore inte bra för sektionen. Hon tror också att
högskolan har gjort vad de har kunnat och tagit fram riktlinjer som de tror
skyddar studenterna och de anställda på bästa sätt.
Isabella påpekar att Chalmers riktlinjer är strängare än FHM:s. De arr sektio-
nen håller under mottagningen har hårdare smittskyddsåtgärder än exempelvis
barer runt om i landet. FHM vet att folk går på barer men har trots det inte
rekommenderat masker; är barer säkra nog att vara på utan mask är våra arr
det.
Carl berättar att det har gjort lite ont i honom när sektionsmedlemmar har
bett om masker eller frågat om de borde använda mask och FnollK inte har
kunnat svara mer än ”styret ska bestämma mer om det på torsdag”. Han känner
också att han skulle vilja hjälpa de sektionsmedlemmar som av helt egen vilja
skulle vilja ha mask; i nuläget är maskbärare i minoritet och man faller lätt för
grupptrycket och väljer att inte ha mask även om man egentligen skulle vilja ha
en. Han jämför situationen med alkoholkonsumption, där sektionen inte bara
accepterar att vissa sektionsmedlemmar inte vill dricka alkohol, utan aktivt
uppmuntrar till att avstå alkohol. Han skulle vilja uppmuntra medlemmar att
bära mask för att underlätta för de som annars skulle falla för grupptrycket.
Gustav tycker att det verkar som att alla redan har bestämt sig i frågan och att
ingen kommer övertyga någon annan. Han behöver sedan lämna mötet. Sofia
yrkar på streck i debatten.
Carl undrar om det är möjligt att öppna paketet med masker, ta ut några och
skicka tillbaka resten? David är osäker, men skulle kunna höra med företaget
vi köpte maskerna av om styret vill.

Beslut: Att dra streck i debatten.

Ludwig undrar om högskolan har fått höra våra argument för masker. Sofia har
förstått det från Bemelie som att de har fått veta vilka åsikter som finns, men
inte mer ingående än så.
Sofia tycker att vi ska låta våra riktlinjer helt stämma överens med högskolans
och därmed inte uppmuntra till maskbärande. Hon tycker att det är lite proble-
matiskt att smittskyddsexperten som var med på phadderinfon förespråkade
masker; hon tror att det skapade förvirring för många phaddrar som tolkade
det som högskolans åsikter.
Albert yrkar på att riva upp beslutet om streck i debatten.

Beslut: Att upphäva streck i debatten.
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Carl undrar om Sofias yrkande innebär att vi inte har en åsikt i maskfrågan tills
högskolans riktlinjer blir offentliga. Sofia svarar ja, men inser att riktlinjerna
redan är offentlig handling eftersom att de har skickats mellan högskolemailer.
Joseph förtydligar att de inte helt och hållet är offentliga bara för att de har
mailats inom högskolan; begär ingen ut mailen kommer inte informationen ut.
Carl tycker att högskolan kommer behöva köpa att vi kommer behöva avslöja
riktlinjerna för våra sektionsmedlemmar för att kunna motivera vårt beslut,
men att vi förstås inte aktivt borde sprida dem vitt och brett.
Carl undrar om ifall vi måste avråda från masker om vi ställer oss bakom hög-
skolans riktlinjer. Sofia har tolkat det så. Carl drar tillbaka sitt yrkande om
att uppmuntra till maskanvändning och yrkar istället på att styret ska erbjuda
en flergångsmask till varje sektionsmedlem som har en önskan att bära mask.
Han yrkar även på styret avstår från att ha en åsikt gällande rekommenda-
tion av ansiktsmasker eller ej utan hänvisar enskilda medlemmar till Chalmers
riktlinjer.
Sjemelie tycker att det vore att gå mot sig själv att ställa sig bakom högskolans
riktlinjer och sedan dela ut masker.
David tycker att vi kan skicka tillbaka de flesta maskerna men sälja de vi
behåller till ett förmånligt pris.
Isabella tror att om någon Nollan vill ha mask nu så skulle de ha velat ha
det även tidigare eftersom arren inte är lika trånga som det är ute på stan.
Hon tycker att vi ska skicka tillbaka maskerna. Sofia håller med om att skicka
tillbaka dem och påpekar att om vi säljer dem så tillhandahåller vi dem ändå,
vilket inte är förenligt med högskolans riktlinjer.
Albert tror att det är en väldigt fin balansgång att försöka ställa sig bakom
högskolans riktlinjer men ändå tillhandahålla masker på omvägar.
Carl begär ordningsfråga: Kan vi sammanställa de yrkanden som ligger och se
om allas åsikter är representerade för att sedan dra streck i debatten?
De liggande yrkandena är som följer:
Sofia: Att skicka tillbaka maskerna.
Sofia: Att hänvisa till högskolans riktlinjer i frågan.
Carl: Att sälja maskerna till inköpspris till de medlemmar som vill ha och

sedan skicka tillbaka de som blir över.
Carl: Att styret avstår från att ha en åsikt om masker och hänvisa till hög-

skolan.

Beslut: Att dra streck i debatten.

Joseph tycker att försäljning blir i princip lika mycket av ett ställningstagande
gentemot riktlinjerna som att tillhandahålla maskerna gratis. Han menar att
sektionsmedlemmarna kan få tag på masker på annat håll, så enda anledningen
till att sälja dem vore för att underlätta införskaffandet av dem.
Sofias första yrkande ställs mot Carls första och hennes andra mot hans andra.

Beslut: Att skicka tillbaka maskerna.

David begär att det ska föras till protokollet att beslutet inte var enhälligt.

Beslut: Att styret avstår från att ha en åsikt i frågan om maskanvändning
och hänvisa till högskolans riktlinjer.

Joseph påpekar att besluten borde verkställas så snart som möjligt och yrkar
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därför på direktjustering av båda besluten.

Beslut: Att direktjustera båda besluten.

David frågar om det är implicit att han har mandat att betala frakten. Mötet
svarar ja.
David tycker att vi ska kommunicera våra beslut via vår Facebooksida, samt
eventuellt i lämpliga Facebookgrupper. Frågan om hur vi förhåller oss till att
avslöja Chalmers interna riktlinjer när vi kommunicerar vårt beslut tas upp.
Carl tycker att vi ska kontakta Anna och säga att vi behöver hänvisa till rikt-
linjerna för att kunna förklara situationen för våra medlemmar. Sofia tar på
sig att göra det. Hon ska fråga om vi kan referera till dem redan nu, och om
inte när vi skulle kunna göra det. Carl trycker på att vi behöver vara tydliga
med att vi måste kunna referera till dem för att kunna motivera våra beslut
för sektionen och att vi behöver gå ut med besluten snart.

§6 Övriga frågor

§6.1 Phaddrar, festande
Nollan och vad händer efter arr

Carl berättar att det var 13 Nollan som gick ut på stan och gick på krogen
efter rundvandringen. Av dessa var tio från en storphaddergrupp och tre från
en annan. Ett gäng phaddrar från ena storgruppen anslöt efter ett tag och såg
till att grupperna höll viss distans till varandra. Carl tycker att phaddrarna har
varit väldigt användbara för att se till att social distansering upprätthålls. Han
föreslår att vi ska uppmuntra phaddrar att umgås med Nollan och se till att
de beter sig coronasäkert. Han tar upp ravet som ett exempel: Han skulle vilja
se till att phaddrar kom dit när det var över för att se till att Nollan hamnar
rätt.
Richard undrar om han har förstått Carl rätt; det han uppfattade lät som
någon sorts förmyndande och han driver hem sin poäng med att säga ”vi lever
ju inte i Sovjet”. Carl förtydligar att det hela inte skulle vara ett tvång, utan
snarare en uppmuntran till phaddrar att hjälpa Nollan hålla riktlinjerna även
utanför campus.

§6.2 Alkoholbiljetter Chalmers har rekommenderat att man ska använda sig av dryckesbiljetter un-
der mottagningen för att enkelt begränsa alkoholkonsumtionen. Carl tycker
inte att det behövs på F, utan litar på att kommittéerna och phaddrarna har
uppsikt över berusningsnivån.
David undrar om phaddrarna har fått info om att se till att hålla en rimlig nivå
under överraskningssittningen. Sofia undrar om det kan skickas ut direkt till
alla phaddrar på något vis och inte bara genom phaddergruppscheferna. Carl
ska se till att det kommer ut.

§6.3 Ickesektionsmedlem på
intromatten

En chalmerist vars program inte erbjuder intromatte har frågat om han får
vara med på F:s intromatte. Sofia påpekar att det är en fråga för skola och inte
för styret. Personen i fråga borde kontakta SNF då de antagligen har bättre
koll.

§6.4 Klagomål på ljudnivån
under första dagen

Carl berättar att MK har meddelat att det kom in klagomål över ljudnivån
första dagen av närboende. De tyckte att det trummades högt, men då det inte
ska trummas något mer under mottagningen lär det inte bli ett problem igen.

§6.5 DP:s ekonomi DP har i vanliga fall en buffert på 10 000 kr varje år, men vid verksamhetsårets
början hade de bara 1 000 kr. David undrar om han kan ge DP ett bidrag på
10 000 kr för att ge dem lite svängrum. Ingen säger emot.
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§6.6 Dörren till
styretrummet

Sofia blev kontaktad av DP häromdagen. De berättade att dörren till sty-
retrummet hade gått sönder lite och att skadan hade ”uppkommit av normalt
slitage”. Dörren är fortfarande duglig, men borde lagas. Mötet väljer att låta
Sjemelie sköta det i egenskap av SAMO, men hon påpekar att styret inte har
rätt att ålägga SAMO saker.

§6.7 Focus coronasäkrat Carl vill för protokollets skull säga att Focus har coronasäkrats.

§7 Mötets avslutande Sofia Reiner avslutar mötet kl. 13:53!

Sofia Reiner
Mötesordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Albert Vesterlund
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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